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Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgyűlés elnöke

Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Mennyi id őbe telik, az új törvénytervezet elkészítése é s
benyújtása?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési
miniszter úrnak.

Tisztelt Miniszter úr !

Az SPS rendszerre való áttéréssel kapcsolatos, - egyébként részleteiben meg nem válaszolt - kérdésemr e
adott válaszában a következőket írja :

„A Kormány – figyelemmel a közös agrárpolitikai keretébe tartozó közvetlen támogatási rendszere k
közös szabályainak megállapításáról és a mez őgazdasági termelők részére meghatározott támogatási
rendszerek létrehozásáról szóló 2003 . szeptember 29- i 1782/2043/EK tanácsi rendelet 143b cikk (9)
bekezdésében foglaltakra, miszerint az egységes területalapú támogatási rendszer vonatkozásában , .Az
új tagállamok legkésőbb az alkalmazás utolsó évének augusztus 1-jéig értesítik a Bizottságot a z
alkalmazás megszűntetésére vonatkozó szándékukról” – 2008. július 28-án bejelentette az egysége s
mezőgazdasági támogatási rendszerre (SPS) történő átállási szándékát . Mindezidáig ezzel ellentétes
kormánydöntés nem született. A támogatási rendszerben bekövetkező átállásra való felkészülést ennek
megfelelően folytatjuk . "

Az előbbiek szerint zajlik az SPS rendszer el őkészítése. Így bizonyára választ tud adni a következ ő
kérdésemre is .

Abban az esetben, ha az elfogadott törvénnyel kapcsolatosan alkotmányossági aggály merül fel, akko r
azokat orvosolni kell .

n Mennyi időbe telik, az új törvénytervezet elkészítése és benyújtása?

Várom válaszát .

Budapest, 2009 . február 17.

Font Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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